
Styremøte 03.03.23 

Sted: Hotell Ramsalt 

Til stede: Anne Kari, Ketil Are, Linn Hege, Ketil, Hans Eliing 

Sak 1: Innkomne saker 

- Styret har diskutert innkommen sak fra Leirfjord sau og geit og kommet frem til at dette er 

en sak som tas opp av det nye styret som en styresak. Vi er enige om at det er en viktig jobb, 

men utdanning av instruktører/dommere er en oppgave for gjeterhundnemda. 

- Spørsmål om dommerstøtte ved gjeterhundprøver. Vi sender spm videre til 

gjeterhundnemnda for drøfting og tar det opp som en styresak når gjeterhundnemnda har 

drøftet saken. Vi ønsker tilsendt budsjett/regnskap før behandling. 

Sak 2: Budsjett 

BUDSJETT NORDLAND SAU OG GEIT  
   

Inntekter Budsjett 2023 Regnskap 2022 

Kontingent 175 000 175 552 

Annonser 32 000 0 

Kåringsavgift 130 000 110 200 

Annen inntekt 0 315 

   

Sum inntekter 337 000 286 067 

   

   

   

Utgifter   

Lønn til ansatte 90 000 83 670 

Årsmøtehelg 50 000 0 

Ledersamling 2023 50 000 0 

Godtgjørelse til styre- og tillitsvalgte 37 000 37 000 

Arbeidsgiveragvift 6 000 6 154 

Driftsmateriell/rekvisita avlsarbeid 5 000 3 951 

Kontorrekvisita/porto/lisens regnskap 1 000 61 

Gjeterhundarbeid 25 000 25 000 

Styremøter 12 500 0 

Andre møter 15 000 0 

Utgifter stand NM Leirfjord 0 6 368 

Bilgodtgjørelser 25 000 21 245 

Reisekostnader andre 20 000 11 559 

Bank- og kortgebyrer 500 115 

Annen kostnad  4 000 

Sum utgifter 337 000 199 123 

   

Netto resultat 0 86 944 
 



Sak 3: Gruppeoppgave - jordbruk 

1. Hva mener dere er det viktigste punktet for fortsatt småfedrift i Nordland? 

a. Bedre økonomi og velferdsordninger 

b. Økonomi og fortsatt bruk av utmarka 

c. Lønnsomhet og et godt saumiljø – være flere om de samme utfordringene 

d. Fremsnakking, økonomi og velferdsordninger 

2. Hvordan få neste generasjon til å overta? 

a. Økonomi og muliget til å ta fritt, fagmiljø og fremsnakking 

b. Økonomi og velferdsordninger 

c. Rigge drifta for neste generasjon 

d.  

3. Produksjonsregulering? 

a. Geografisk differensiering, nord og vest må være de som får løft. Kanalisering. 

Trapping av tilskudd slik det er i dag. Kvote blir vanskelig å finne et rettferdig system 

på. 

b. Kvoteregulering – dersom det går mot overproduksjon. Med utgangspunkt i dagens 

produksjon. N-N kvoter må ikke selges ut av regionen. 

c. N-N bør forfordeles dersom det blir snakk om kvoteregulering 

d. Regulering bør ikke skje mot produksjon men heller mot dagligvare. Produktene må 

selges. 

e. Kvote – ift til historiske tall på gården. Justeres med forholdstall, så kan staten 

regulere dette. 

4. Hvordan kan småfenæringa få større tyngde i demokratiske besluttninger? Hvordan få inn 

småfe-produsentene inn i styret i faglagene? 

a. Flere heltidsbønder – slik at vi får tid til å være med. Deltidsbønder har kanskje 

vanskeligere for å delta.  

b. Melde seg inn i fagorganisasjonene 

c. Vi må bli flinkere å stikke oss frem og være stolte av det vi gjør 

d. Vi må engasjere oss og være villig til å ta på oss verv. 

5. Bør det innføres driftstilskudd? Og i så fall; hva bør være tilskuddsgrensa? 

a. Ja, starten bør være på ca 30. Max tilskudd på 200. 

b. Nei 

c. Lavere tilskudd under 30 og høyere fra over 30 stk pga regler v. 

brannvarslingsanlegg.  

d. Trenger vi driftstilskudd hvis vi får betalt for det vi gjør? 

6. Hvordan få oppfôring av kje lønnsomt? 

a. Pris og få det ut i markedet – vanskelig å få tak i det på butikk 

b. Markedsføring og tilgjengelighet 

c. Vi må få det ut i butikken 

7. Hvordan kan NSG gjøre en bedre jobb for geitebonden 

a. NSG tar kontakt med geitebønder om hva de ønsker 

  



Sak 4: Fordeling arbeidsoppgaver Årsmøtet 

- Leder – Anne Kari 

- Årsmelding – Ketil 

- Geit – Ketil Are 

- Rovdyr – Ketil 

- Sauavl – Anders 

- Gjeterhund –  

-  

Skrive ut deltagerliste og gruppeoppgavene 


